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Hej!  

Jag uppfattar, efter ert samtal i torsdags, att Operan och Dramaten återigen skjuter fram 
beslutett om framtida lokalisering av verkstäderna i Gäddviken och i stället fortsätter 
utredningsarbetet tillsammans med Vasakronan. Vi beklagar detta. Vi har lagt ned mycket 
engagemang, tid och pengar under ett och ett halvt år på att ta fram ett spännande koncept 
för att kunna skapa på ett nytt kulturcentrum i Nacka i samarbete med er.  
 
Då stadsutvecklingen går framåt med planerad hastighet på den tilltänkta platsen i centrala 
Nacka så kommer vi dock inte att kunna invänta ytterligare processer hos Operan och 
Dramaten. Vi fortsätter vår planering av centrala Nacka med nya bostäder, arbetsplatser, 
tunnelbana och stadsutveckling. Och kulturlokaler så klart, men det får bli i samarbete med 
andra aktörer i stället. I takt med att kommunen växer – vi är över  100 000 invånare nu – 
ökar också möjligheten för ännu fler aktörer inom kultur att ta plats här.  
 
Vi är stolta att Nacka kommun fanns med bland de fyra slutkandidaterna när ni utvärderade 
var ni skulle placera era nya lokaler. Vi önskar er på Operan och Dramaten lycka till i ert 
fortsatta arbete!  
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Stockholm växer. Vi bygger stad i Nacka!  
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